
Vážení volejbaloví příznivci 

Dovolte, abych Vám jménem výboru MS KVS popřál do nového roku 2025 hodně zdraví, štěstí a lásky a zároveň zbilancoval rok předchozí. 

            Rok 2024 byl rokem digitalizace soutěží, což znamená nejen elektronické zápisy na všech úrovních soutěží šestkového volejbalu a beach volejbalu, ale 

také zavedení digitální stopy na úrovni nemistrovských a netradičních soutěží, jako je barevný minivolejbal, trojkový a čtverkový volejbal. Všechno to se dělo 

především z důvodu splnění dotačních podmínek NSA (Národní sportovní agentury), ale také pro přiblížení se k ostatním sportům. Vím, že pro mnohé to bylo 

velmi složité, ale doufám že jsme to všichni zvládli.  

          Problém způsobilo na začátku soutěžního období 2024/25 počasí, kdy některé oblasti našeho kraje zasáhla povodeň. Snažili jsme se alespoň částečně 

materiálově pomoci těm nejpostiženějším oddílům našeho kraje.  Doufám, že se všem podařilo, již vrátit alespoň částečně do normálního režimu nejen 

v osobním životě, ale i v životě volejbalovém.  

   A co nás ve volejbalovém hnutí čeká v roce 2025. V první řadě jsou to Valné hromady všech úrovní, kde si na nadcházející čtyřleté období zvolíme 

vedení jednotlivých OVS či MěVS, KVS a ČVS. Do tohoto, jak se stalo již pravidlem, proběhnou školení rozhodčích a školení trenérů. Jenom, bych si přál, 

abychom mohli dál pokračovat v našem sportu a našli lidi, kteří budou mít nejen ochotu, ale i vůli pracovat na rozšiřování našeho krásného sportu, jakým 

bezesporu volejbal je. Prosím touto cestou, aby nás i nadále příznivci, sponzoři, města, obce, kraj i stát.  

 

    S pozdravem předseda MS KVS  

Tomáš Kavala v.r. 

 


